
Izvod iz zapisnika 31. sjednice VMO Palovec 
 
 
Sjednica je održana 31. kolovoza 2010.godine u Društvenom domu Palovec s početkom u 20 
sati. Prisutni: Zlata Žulić, Željko Agejev, Danijel Marčec, Danica Glad, Bojan Cirkvenčić. 
Dnevni red: 1. Nacrt prijedloga detaljnog plana ureñenja djela Športske ulice, 2. Izvješće o 
izboru najpovoljnijeg izvoñača radova za vanjskog  ureñenje okoliša Društvenog doma - II 
faza, 3. Razno. 
 
  
Ad.1. Prema nacrtu  prijedloga detaljnog plana ureñenja djela Športske ulice dobilo se 26 
gradilišta.Dvadeset tri gradilišta ima širinu od 20m,mješovite namjene -pretežno stambena, 
dok su tri gradilišta široka oko 27m,mješovite namjene - pretežno poslovna.Sjeverna 
gradilišta imaju dužinu oko 110m,dok južna 95m.Mjesni odbor je mišljenja da su gradilišta 
prevelika, te da bi se sjeverna strane mogla iz projektirati na način da se otvori još jedna ulica 
i da se dobiju gradilišta manjih površina, jer bi se na taj način gradilišta lakše prodala. 
 
 

Ad.2. Na ponudu za vanjsko ureñenje okoliša Društvenog doma- II faza javili su se slijedeći 
izvoñači: Hogra Mihovljan, Tegra d.o.o. Čakovec, Zidarsko-fasaderski obrt Stjepan Žulić i 
Jezgra d.o.o. Mihovljan. Izabrana je najpovoljnija ponuda od Hogre Mihovljan u iznosu od 
73.121,66 kn. 
 
U tijeku je izbor izvoñača za izradu ograde. 
 
 
Ad.3. NK Dinamo uputio je još jednu zamolbu za dodjelu sredstava za nabavljene dijelove za 
montažu protočnog bojlera u iznosu od cca. 2.000,00 kn. VMO je donio odluku da se im 
dodjele ta sredstva. 
 
U Novoj ulici, gdje se izvršila sanacija ulice novim slojem asfalta, zbog slabog odvoda 
oborinskih voda, kad pada kiša kod pojedinih mještana u podrume dolazi voda ili pak se voda 
sakuplja u vrtovima koji su blizu ulice. Mjesni odbor je mišljenja da bi se te oborinske vode 
trebale usmjeriti prema kanalu koji se nalazi iza gruntišta u Novoj ulici, s time da bi se taj 
kanal trebao najprije počistiti jer je na pojedinim dijelovima zatrpan i neprohodan. 
 
Potrebno je poslati opomene vlasnicima šuma koje se nalaze uz put prema ribičkom domu da 
počiste i posijeku grane koje su  obrasle već skoro polovicu puta. 
 
Gosp. Agejev Željko obavijestio je VMO  o izvršenim radovima na ureñenju parka uz Cepaš. 
Do sada je skinut humusni sloj i navožena je zemlja (cca 15m3). Te radove izveo je 
volonterski gosp.Velimir Medvedec (novi stanovnik Palovca iz Čakovečke ulice), te će on po 
mogućnostima navoziti i ostatak zemlje koje će biti još potrebno. 
 
Za doniranih 1.000,00 kn od gosp. Marčec Josipa, iz Čakovečke ulica, će se urediti ostatak 
postojećeg kanala za oborinske vode (postavit će se kamen kako su to napravile i Hrvatske 
vode), te bi se trebale nabaviti dječja igrala(njihaljke, tobogan i klackalica). Gosp. Agejev 
Željko uputit će zamolbu prema Elektri za donaciju drvenih električnih stupova za izradu 
pješčanika. 
 



Predsjednica Danica Glad, sa žaljenjem je obavijestila članove mjesnog odbora da projekt koji 
je izradio gosp. Agejev, za dodjelu sredstava za ureñenje parka od zaklade Zamah (preko UŽ 
Palovčanke) nije prošao. 
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